
Høring i arbeids og sosialkomiteen 

Tirsdag ettermiddag var CP-foreningen på plass i arbeid og sosialkomiteen for å presentere våre 

merknader til forslaget til Statsbudsjett for 2019.  

Organisasjonsrådgiver Kristin Benestad representerte CP-foreningen på den muntlige høringen og tok 

opp følgende saker: 

• CP-foreningen ber komiteen sørge for at intensjonene i inkluderingsdugnaden blir fulgt opp 

slik at personer med funksjonsnedsettelser blir prioritert i dette arbeidet. 

• Vi ber komiteen vurdere å sette av flere midler til arbeidsoppfølging og mener at raskere og 

tettere oppfølgning er viktig for å hindre overgang til uføretrygd. 

• Når det gjelder de som allerede har fått innvilget uføregrad er vi opptatt av at denne gruppen 

også skal få delta i arbeidslivet. Vi ba om at også denne gruppen, særlig Unge Uføre skal få 

arbeidsoppfølging i NAV og at det skal gjøres mer for at det faktisk blir enklere å kombinere 

trygd og arbeid. 

• CP-foreningen er skuffet over regjeringens satsning på VTA-plasser og mener bevilgningen er 

for liten. Vi ber komiteen øke antall VTA-plasser for å imøtekomme det reelle behovet og 

dagens ventelister. 

• Når det gjelder pleiepengeordningen håper og forventer vi at tidsbegrensingen på 

pleiepenger skal opphøre. 

Kristin fikk i likhet med de andre inviterte organisasjonene kun to minutter til å legge frem våre 

merknader. I tillegg har politikerne til stede mulighet til å stille hver organisasjon 

oppfølgingsspørsmål. Vi fikk ett spørsmål etter presentasjonen og det var fra Ap-politiker Hadja Tajik 

som utfordret oss på hva som skal til for å få flere uføre i jobb. 

  


